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BERETNINGER 
 
Partistyret 
 
Styret har i perioden 2021 bestått av:  
 
Leder: Rune Fredriksen 
Nestleder: Kirsten Mostad Pedersen 
Sekretær: Hege Dubec  
Kasserer: Victor Kristiansen  
Medlemsansvarlig: Malin Krå Simonsen  
Kvinnekontakt: Helene Apnes Matri 
Styremedlem: Dana Ghazi 
Styremedlem: Nils Are Magerøy  
Styremedlem: Lisa Skaret 
 
1.varamedlem: Vidar Schei 
2.varamedlem: Maria Imrik  
3.varamedlem: Jaran Berg 
4.varamedlem: Kim Lervik  
5.varamedlem: Mona Mathisen 
Har tiltrådd styret: Ordfører, Gruppeleder, Lagsledere, LO og AUF 
 
2021 har styret behandlet 49 saker. I 2021 har vi hatt mange digitale møter. Av saker 
som er behandlet i styret nevnes: 
 
- Årsmøte 
- Ny konstituering av gruppa og gruppestyret 
- 1. mai søknader 
- 10 års markering av 22.juli 
- Ressursgrupper 
- Forslag til endringer til program i Arbeiderpartiet 
- Valgkamp 
- Frivillighetsfest 
- Budsjett og Handlingsplan Fredrikstad kommune 
- Oppløsning av Viken 
- Oppfølging av ubetalt kontingent 
 
I tillegg faste punkter på dagsorden som innkomne skriv, søknader og «runden» med 
orienteringer fra laga, ordfører, LO, Kvinnenettverket, AUF og gruppeleder.  
 
Årsmøte ble avholdt 02. februar på Zoom. Tonje Brenna holdt innledning. 
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Konstituering av gruppa. Siri Martinsen ble valgt til ordfører og Atle Ottesen 
varaordfører. 
 
- Digitalt årsmøte i ØAP ble avholdt 12 mars. 
- Valgkampskolering med ØAP 
- Valgkamp med stands og postkasseaksjoner. 
- Jonas Gahr Støre var på valgkampåpning 31.juli  
- Jon-Ivar Nygård ble utnevnt som samferdselsminister.  
- Valgvake 13. september med LO 
- Frivilligfest/Avslutning for Jon-Ivar og Svein Roald 5.November. 
- Sak om oppløsning av Viken. 
 
Det har blitt avholdt 3 representantskap/medlemsmøter i 2021 
 
Bystyregruppa 
 
Gruppa består ved årsskiftet av 41 medlemmer. 
 

Gruppestyret 2021: 

Leder:   Atle Ottesen (Victor Kristiansen 01.01-08.04 og fra 22.10) 
Nestleder:   Siri Martinsen (Hege Dubec fra 22.10) 
Sekretær:   Victor Kristiansen (Malin Simonsen fra 01.01-08.04 og fra 22.10) 
Medlem:   Hege Dubec (til 22.10) 
Ordfører og varaordfører tiltrer 
 
Utvalgsledere- og nestledere for Ap i 2021: 

Helse og velferd: Helene Matri 
Oppvekst:   Victor Kristiansen (Malin Krå Simonsen fra 22.10) 
Plan:    Atle Ottesen (Victor Kristiansen fra 22.10) 
Teknisk:  Vidar Schei (nestleder) 
Kultur og miljø: Kari Agerup (nestleder) 
Adm. utvalget:  Malin Krå Simonsen (Hilde Sandmæl fra 22.10) 
 
Gruppestyret har faste møter hver mandag og strategimøter ved behov. Gruppa har 
hatt møter i forkant av møter I bystyret og formannskapet. Det ble avholdt 18 
gruppemøter i 2021, hvorav 15 digitalt. Gjennomsnittlig frammøte har vært 16 
personer, en nedgang fra 2020.  
 
Gruppeleder og ordfører deltar i ukentlige møter med samarbeidspartienes 
gruppeledere. 
 
Samspillet med utvalgslederne og –gruppene har fungert godt. Arbeiderpartiets 
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utvalgsledere og grupper i øvrige kommunale utvalg avholder også møter både 
internt og sammen med våre samarbeidspartier for å forberede og drøfte saker og 
forslag til vedtak. I løpet av 2021 har gruppa behandlet en rekke saker av betydning 
for Fredrikstad kommune, totalt 189 saker til Bystyret og 222 saker til formannskapet.  
 
Et utvalg av sakene: 

• Budsjett 2022 og Økonomiplan 2022-2025 

• Saker relatert til koronapandemien, forskrifter, tildelinger, 
kompensasjonsordninger, høringer m.m. 

• Revidert budsjett 2021 

• Årsregnskap og årsrapport 2020 

• Bypakke Nedre Glomma – fase 2 

• Næringsplan 2021-2025  

• Furutun – avlastnings- og kompetansesenter for pårørendestøtte 

• Brukerombudets årsmelding 2020 

• Nytt renseanlegg I Fredrikstad, diverse saker 

• Tilskuddssaker Smart- og næringsfondet 

• The Tall Ships Races 2023 – organisering samt kontraktsinngåelse 

• Kommunedelplan med konsekvensutredning for InterCity dobbeltspor Haug–Seut 
– sluttbehandling – 

• Kvalitetsreformen for eldre "Leve hele livet" – prosess for gjennomføring 

• Plan for lærlingordningen i Fredrikstad kommune 2021–2025 

• Strategi for Gamlebyen 

• Vurdering av kommunal bostøtte / Gjengs leie i kommunale boliger 

• Kvalitetsmeldinger for skole, barnehage og tjenester til barn og familier 

• Strategi for områdesatsing i Fredrikstad 2021–2030. 

• Fredrikstad Kino – utvikling og markedsposisjonering 

• Fair Play Bygg – Oslo og omegn 

• Boligplan 2022-2030, planprogram 

• Kommuneplanens arealdel rullering, planprogram 

• Kommunedelplan oppvekst 2021-2032 
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• Diverse interpellasjoner 

• Diverse skjenkesaker 

• Diverse høringssaker (boligsosial lov, ny opplæringslov, private aktører i 
velferdsstaten, små elektriske kjøretøy, levekår i byer, konverteringsterapi+) 

• Diverse reguleringssaker (Viken Park, Marnet, Gudeberg og Råkollen skole m.+) 

• Forvaltningsrevisjoner (Barnevern-Fosterhjem+) 

• Budsjett, handlingsplan og regnskap for FREVAR KF 
 

Helse- og velferdsutvalget  
 
Gruppa har bestått av: Mohamed Saleban Warsame, Anne Marit Godal, Rune 
Fredriksen og Helene Saloua Apenes Matri (leder).  
 
Vi har hatt gruppemøte med samarbeidspartiene våre i forkant av hvert utvalgsmøte. 
Samarbeidet fungerer svært bra. I tillegg har leder og nestleder av utvalget kontakt 
med fagforbundet for innspill til saker til behandling.  
 
Det rapporteres jevnlig om 
- Fokuset er på bærekraftsarbeidet gjennom #bærekraft25 
- Økonomi 
- Sikre gode tjenester til innbyggerne 
 
I slutten av 2020 ble ny direktør ansatt: Janka Ekrem Holstad. Det er god dialog 
mellom direktør og utvalget.  
 
Dessverre har også 2021 båret preg av Covid i tjenestene våre. Det er verdt å merke 
seg at mye av arbeidet knyttet til Covid har vært oppgaver som naturlig tilfaller HOV. 
Dette har krevd mye av tjenestene og de ansatte. Utvalget er stolt over hvordan 
ansatte og ledelsen har kastet seg rundt og fått til endring på kort tid. Vi måtte 
dessverre videreføre mange av tiltakene som ble satt i 2020, også i 2021.  
Innføring av omfattende smitteverntiltak, både i Norge og verden for øvrig, fortsatte å 
ramme økonomi, samfunn og næringsliv hardt også i 2021. Siden mars 2020 har 
Fredrikstad kommunes organisasjon prioritert koronaberedskapsledelse og 
ivaretakelse av smittevern, kombinert med sikring av at innbyggerne har fått 
nødvendige tjenester. Dette har vært det viktigste, og i tråd med sterke nasjonale 
føringer. Samtidig førte koronasituasjonen til både store utfordringer, 
arbeidsmiljømessige konsekvenser og nedprioritering av planlagt utvikling og 
omstilling. Men til tross for at det har vært og er tøft for tjenestene våre, så viser dette 
arbeidet hva Fredrikstad kommune er i stand til, og det gir håp knyttet til 
endringsarbeidet som ligger i bærekraft25. Vi kan og vi har evnene.  
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To saker som har fått stor oppmerksomhet er oppstart av byggingen av 
Onsøyheimen og vedtak om avlastningstilbud på Furutun. Sistnevnte sak har gitt 
oppmerksomhet utover kommunegrensa, og den har satt tjenester til 
funksjonshemmede på dagsorden. I tillegg ble det satt fokus på Fredrikstad 
korttidssenter med bakgrunn i en del mediafokus knyttet til stedet. Utvalgsleder ba 
om en full gjennomgang av Fredrikstad korttidssenter som skulle se nærmere på 
bygningsmassen, tjenesten som gis, arbeidsmiljøet/arbeidsbelastning og om bygget 
lever opp til dagens standard med mer. Det ble utarbeidet en svært god rapport som 
ble fremlagt utvalget desember- 21.  
 
I tillegg skal vi ikke glemme de mulighetene og de tjenestene som hver dag gis i 
Helse og velferdstjenestene i Fredrikstad kommune. Det legges ned en formidabel 
jobb i helse og velferd for at det skal være godt for alle å leve i Fredrikstad kommune. 
Fredrikstad kommune bruker i snitt mer på helse og velferdstjenester enn andre 
kommuner. Det er ikke nødvendigvis noe galt i det, men vi må være sikre på at vi gir 
tjenestene hensiktsmessig og bærekraftig for fremtiden. Det blir mer og mer viktig å 
ha fokus på kvalitet og samfunnsøkonomi knyttet til tjenestene våre. Ingen partier og 
ingen politikere vil ha råd til å drifte gode, kvalitetsbaserte tjenester uten et fokus på 
hvordan vi rigger tjenestene. Dette må vi ta med oss som en lærdom inn i 2022.  
 
Helse og velferdsutvalget har innholdsrike og lange møter. I 2021 behandlet vi 35 
saker, fikk 33 orienteringer om drift, det ble stilt 11 spørsmål til utvalgsleder og vi 
behandlet 2 interpellasjoner.  
 
Her følger et utvalg av saker og orienteringer Helse- og velferdsutvalget har 
behandlet i 2021:  
 
Helse- og velferdsutvalgets heltidspris 2021 
Brukerombudets årsmelding 2020 - oppfølging av bystyrets vedtak 
Plan for brannsikkerhet for hjemmeboende i risikoutsatte grupper 2021-2024 
Bruk av midler avsatt til helse- og velferdsutvalgets disposisjon 2021 
Leve mitt liv – plan for livsmestring og levekår for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 2021–2028 
Plan for helse- og omsorgsbygg mot 2040 – mål og strategier 
Behov for investeringer i fastlegeordningen 
Høring – ny forskrift om tilskudd til frivilligsentraler 
Furutun – samlet avlastnings- og kompetansesenter for pårørendestøtte 
Rapport fra gjennomført faktaundersøkelse av Fredrikstad kortidssenter 
Bosetting av flyktninger i 2022 
Økonomiplan 2022 - 2025 og årsbudsjett 2022 - Seksjon for helse og velferd 
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Oppvekstutvalget 
 
Faste medlemmer: Malin Krå Simonsen (ny leder fra oktober 2021 etter Victor 
Kristiansen), Kristian Flodin og Mohamed Amaleti. Varamedlemmer: Ole P. J. 
Hansen, Hanne Ellingsen, Dana Ghazi, Maria Imrik, Kristian Flodin og Siri Martinsen. 
 
Oppvekstutvalget har i 2021 gjennomført 11 møter, behandlet 63 politiske saker og 
blitt gitt 36 orienteringer om aktuelle temaer og saker. Gjentakende orienteringer 
rundt situasjonen i skoler, barnehager og øvrige tjenester under koronapandemien 
har preget året.  
 
Det har sammen med samarbeidspartiene MDG, Rødt og SV vært gjennomført 
gruppemøter i forkant av utvalgsmøtene.  
 
Følgende saker er behandlet (orienterings- og referatsaker utelatt):  
 
PS 2/21 - Høring - Forslag til endring i barnehageloven 
PS 3/21 - Prioritering av søknader til nasjonal tilskuddsordning for å inkludere barn 
og unge i 2021 
PS 4/21 - Prioritering av søknader nasjonal tilskuddsordning barne- og ungdomstiltak 
i større bysamfunn 2021 
PS 5/21 - Plan for barnehagebygg 2021–2031 
PS 6/21 - Kommunedelplan oppvekst 2021–2032 
PS 9/21 - Statusrapport januar 2021 for Seksjon for utdanning og oppvekst 
PS 10/21 - Digitale psykososiale tjenester - framskutt progresjon og finansiering  
PS 11/21 - Høring - nasjonal rammeplan for SFO  
PS 12/21 - Kommunedelplan for folkehelse og levekår 2023–2030 – forslag til 
planprogram 
PS 13/21 - Spørsmål til utvalgsleder fra Silje Waters (SV) - personvern i skole og 
barnehage  
PS 14/21 - Spørsmål til utvalgsleder fra Laila Brith Josefsen - barnevern  
PS 15/21 - Spørsmål til utvalgsleder 
PS 16/21 - Høring – NOU 2020: 13 Private aktører i velferdsstaten 
PS 18/21 - Orientering om økonomisk risikovurdering av private barnehager  
PS 19/21 - Statusrapport februar 2021 for Seksjon for utdanning og oppvekst  
PS 20/21 - Høring – NOU 2020: 14 Ny barnelov  
PS 21/21 - Fra Drømmefritid til lokal fritidserklæring 
PS 23/21 - Sammenslåing av Vestsiden og Kråkerøy helsestasjoner 
PS 24/21 - Statusrapport mars 2021 - Seksjon utdanning og oppvekst 
PS 25/21 - Utredning - Opprettelse av barneteam etter modell av Ungdomsteamet 
PS 26/21 - Plan for lærlingordningen i Fredrikstad kommune 2021–2025 
PS 28/21 - Kommunal planstrategi 2021–2023 – rullering juni 2021 
PS 29/21 - Mangfoldsrådgiver i ungdomsskolene 
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PS 30/21 - Spørsmål til utvalgsleder - Begrensninger og plan for høstens 1. 
klassinger 
PS 32/21 - Økonomirapport 1. tertial 2021 
PS 33/21 - Årsrapport 2020 - Seksjon utdanning og oppvekst 
PS 34/21 - Spørsmål til utvalgsleder - Barnehage- og skolefotografering 
PS 37/21 - Elevenes hovedavtale  
PS 38/21 - Plan for helhet og sammenheng i arbeidet med elevenes skolemiljø  
PS 39/21 - Høring – Forslag til endringer i tobakksskadeloven med forskrifter  
PS 40/21 - Spørsmål til utvalgsleder i oppvekstutvalget 01.09.2021 - Kosthold i 
barnehage 
PS 42/21 - Sommerskole 2021  
PS 43/21 - Kvalitetsmelding barnehage 2020  
PS 44/21 - Høring – "Du er henta!" – Finansiering av private barnehager  
PS 45/21 - Kvalitetsmelding for skoleåret 2020–2021 – Tilstandsrapport for 
grunnskolen i Fredrikstad kommune 
PS 46/21 - Den kulturelle skolesekken – ny samarbeidsavtale med Viken 
fylkeskommune  
PS 47/21 - Leve mitt liv – plan for livsmestring og levekår for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 2021–2028  
PS 48/21 - Høring – Krav om regnskapsmessig skille for private barnehager 
PS 50/21 - Kvalitetsmelding for barne- og familietjenestene 2020 
PS 51/21 - Økonomirapport 2. tertial 2021 - Seksjon utdanning og oppvekst 
PS 52/21 - Møteplan 2022  
PS 53/21 - Boligplan 2022–2030 – planprogram til høring 
PS 55/21 - Statusrapport økonomi per september 2021 
PS 56/21 - Barneverntjenesten – tilstandsrapport 2020 
PS 57/21 - Revidert - Forskrift om regler for tildeling av skolested og skolebytte i 
Fredrikstad kommunes grunnskoler  
PS 58/21 - Plan for skolebygg mot 2040. Del 1 – vurdering av skoleanleggene  
PS 59/21 - Høring – Forslag til ny opplæringslov og endringer i friskoleloven 
PS 61/21 - Tildeling høst 2021 - lokale prosjekter mot barnefattigdom 
PS 62/21 - Statusrapport økonomi oktober 2021 - Seksjon for utdanning og oppvekst 
PS 63/21 - Årsbudsjett 2022 - Seksjon for utdanning og oppvekst 
 
Kultur- og miljøutvalget 
 
Fredrikstad Arbeiderparti har vært representert i kultur- miljø og byutviklingsutvalget 
med følgende medlemmer i året som har gått: 
 
Nestleder: Kari Agerup 
Medlem: Simon Appelberg Laabak 
Medlem: Guro Ellingsen Havrevold 
Medlem: Mohodin Omar Abdi 
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Det har vært et år fortsatt preget av pandemi – med en rekke digitale møter, og noen 
fysiske. Vi har avholdt gruppemøter sammen med våre samarbeidspartier enten over 
Facebook-messenger, eller fysisk i forkant av utvalgsmøtene når smittesituasjonen 
har tillatt det. Seksjonen vår har nylig fått en ny kommunaldirektør. Ole-Henrik Holøs 
Pettersen som tidligere har vært etatsjef for kulturetaten har blitt tilsatt som 
kommunaldirektør i februar 2022, etter å ha vært konstituert direktør siden våren 
2021.  
 
I 2021 behandlet vi 91 politiske saker i utvalget, og det ble avholdt 10 møter. 
 
En oversikt over noen av sakene vi har behandlet: 
 
- Fredrikstad Kino – Utvikling og markedsposisjonering 
- Prosjekter og satsinger innenfor bransjeutvikling og kulturbasert næring i 2021 
- Fordeling av tilskudd fra Tilskuddsfond for kulturminner i Fredrikstad 
- Fordeling av tilskudd til festivaler innen kulturfeltet 2021 
- Fordeling av driftstilskudd og tilskudd til kunst og kulturtiltak 1 og 2 halvår 2021 
- Navnsetting av ny elektrisk byferge 2021 
- Interpellasjon – Hans Nielsen Hauges plass i Fredrikstad sentrum 
- The Tall Ships Races Fredrikstad 2023 – kontraktsinngåelse med Tall Ships 

Races International Limited 
- Retningslinjer for arbeidsstipend for kunstnere 
- Tilskudd til idretts- og sportseventer i Fredrikstad 2021 
- Fordeling av tilskudd til idrettsanlegg og idrettsbygg 2021 
- Handlingsplan bekker 2021-2025 
- Strategi for Gamlebyen – En levende bydel i historiske rammer – sluttbehandling 
- Økonomiplan 2022-2025 og årsbudsjett 2022 for seksjon for kultur- miljø og 

byutvikling 
- Aktive liv i Fredrikstad – Kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet, friluftsliv og 

marka 
- Samarbeidsavtale mellom Fredrikstad Aktivitetsråd og Fredrikstad Kommune 
- Skogforvaltningsplan for kommunal skog 2021-2030 
- Gamlebyen fengsel 
- Månedsrapporter for seksjonen 
 
Administrasjonsutvalget 
 
Fredrikstad Arbeiderparti er representert ved følgende representanter: Hilde 
Sandmæl (ny leder fra oktober 2021, etter Malin Krå Simonsen), Haji Hussain og 
Victor Kristiansen. Vara: Kari Agerup, Simon Appelberg Laabak, Mona Mathisen, 
Vidar Schei og Maria Dumitrascu Imrik. 
 
Det ble i løpet av 2021 avholdt 6 møter i administrasjonsutvalget.   
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Det er avholdt gruppemøter med samarbeidspartiene representert i utvalget, som i 
dette tilfellet er SV.  
 
Noen saker og orienteringer fra utvalget i 2021:    
• Lærlingordningen 
• KS Debatthefte 2021 
• Mellomoppgjøret 2021 
• Sykefraværsoppfølging 
• Varslingsordningen – årsrapport 
• Kommunal planstrategi 
• #bærekraft25 
• Lønnsforhandlinger 
• Prosjekt bedre innkjøp 
• Møteplan 
 
Administrasjonsutvalget har også fått løpende orienteringer fra direktør om aktuelle 
saker fra administrasjonen i møtene.  
 
Teknisk utvalg  
 
Teknisk utvalg 
Utvalget har i perioden bestått av følgende personer fra Arbeiderpartiet: Vidar Schei 
(nestleder/gruppeleder), Mona Mathisen, Hanne Ellingsen og Nils Are Magerøy med 
varaer Pål Sandholtet, Lisa Skaret, Svein Erik Thorvaldsen, Tina Bergstrøm, Kristian 
Flodin, Therese Winther Antonsen og Alf Reidar Olsen. 

Det har i løpet av året avholdt 11 møter og med 70 saker, 6 interpellasjoner, 9 
spørsmål til utvalgsleder, samt 23 saker til orientering. Vi har notert ned noen av 
sakene vi i løpet av året har hatt til behandling i utvalget. 
 
Januar 
Startet året med en orientering om «stab for plan- og utvikling». Etter litt diskusjon ble 
utvalget også enige med administrasjonen om å innføre en samlepost om små og 
store ting som administrasjonen ønsket å orientere utvalget om, kalt «orientering fra 
administrasjonen». Av saker kan nevnes behandlingen av Gamle Fredrikstad 
Golfklubb og søknad om redusert festeavgift. Totalt ble fire saker, tre spørsmål og en 
interpellasjon behandlet i tillegg til tre orientering. 
 
Mars 
I Mars-møtet hadde utvalget til behandling forslag til planprogram; kommunedelplan 
for folkehelse og levekår 2023-2030, diskusjon om beboerparkering i Gamlebyen, og 
ruteendringer for Isegran fergested. Hadde også til behandling interpellasjoner om 
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gjenbruk av byggematerialer og utleie av Dampskipsbrygga sommeren 2021. Totalt 
ble fire saker, tre interpellasjoner og et spørsmål behandlet, i tillegg til tre 
orienteringer. 
 
April 
I april-møtet hadde vi en rekke spennende saker, om The Tall Ships Races 
Fredrikstad 2023, kvalitetsreformen for eldre «Leve hele livet» og planlagte 
investeringstiltak for vann og avløpsprosjekter for å nevne noen av saken. Totalt ble 
syv saker, og et spørsmål behandlet, samt 3 orienteringer. 
 
Mai 
I mai hadde utvalget to møter, og utvalget behandlet handlingsprogram for 
trafikksikkerhet 2021, samlebevilgninger for etat for bydrift 2021, vurdering av 
kommunal bostøtte, gjengs leie i kommunale boliger. Det kom også 
regnskapsavslutninger i investeringer for bygg, ferger og anlegg, i tillegg for 
samlebevilgninger bygg og boligkjøp.  
 
Saken som fikk mest medieomtale var saken om mulig samarbeid mellom 
Fredrikstad og Sarpsborg kommuner om renovasjonstjenester og verkstedtjenester. 
Totalt ble 15 saker, to interpellasjoner behandlet på disse to møtene, i tillegg til fire 
orienteringer.  
 
Juni 
Juni-møtet startet med befaringer, blant annet på byggeplassen for nye 
Onsøyheimen. Møtet ble avhold i Onsøy rådhus og utvalget behandlet blant annet 
tertialrapporten første tertial 2021 for seksjon for teknisk drift, og årsrapporten 2020 
for seksjon for teknisk drift. Totalt ble to saker og et spørsmål behandlet, i tillegg til en 
orientering.  
 
September 
Også i september hadde utvalget to møter, det første ble avholdt i Rolvsøy rådhus, 
før vi på det andre møtet var tilbake på vår vanlige møteplass i Tomteveien. Av saker 
som ble behandlet var handlingsplan for bekker, plan for helse- og omsorgsbygg mot 
2040 og drift av Bevø camping. Totalt ble 10 saker, og tre spørsmål behandlet, i 
tillegg fikk utvalget 4 orienteringer. 
 
Oktober 
På sakskartet i oktober stod blant annet boligplan 2022-2030 – planprogram til 
høring, strategi for Gamlebyen og forslag til forskrift om utleie av små elektriske 
kjøretøy på offentlig grunn. I tillegg var dette startskuddet for prøveprosjekt 
kildesortering av matavfall. Totalt ble syv saker og et spørsmål behandlet, og utvalget 
fikk tre orienteringer. 
 
November 



14 
 

I november fikk utvalget vurdering av skoleanleggene i plan for skolebygg mot 2040. 
Utvalget fikk også saken om avfallssug som renovasjonsløsning på bordet, samt 
saken om fergeprototype – prøvedrift i samarbeid med Hydrolift Smart Ferries AS. 
Total ble fem saker og et spørsmål behandlet, i tillegg ble det gitt en orientering. 
 
Desember 
Årets siste møte behandlet fremtiden til Gamlebyen fengsel, om opprettelsen av en 
universell utformet lekeplass i sentrum, i tillegg til igangsettelse av rehabilitering av 
Borgarveien 1-3, Østsiden eldresenter. Totalt ble åtte saker behandlet. Hadde i tillegg 
en orientering. 
 
Arbeidet i teknisk utvalg 
Vi som representerer Arbeiderpartiet, har hatt noen utfordringer i løpet av året, det 
meste knyttet til covid-19 og pandemien. Det har gjort at vi ikke har fått pratet like 
godt sammen som tidligere, men dialogen er god og vi prøver å fordele sakene jevnt 
mellom oss. Her er alle delaktige på møtene, og i forarbeidet i forkant av møtene. Det 
er en god gruppedynamikk mellom oss. Videre er samarbeidet med representanten 
Trond Løvereide, MDG og Elin Tvete, Sp bra. 
 
Utvalgsleder Elin Tvete, og gruppeleder Vidar Schei, har underveis hatt ukentlige 
møter med direktøren for teknisk utvalg, som stort sett avholdes på mandager eller 
tirsdager. Vidar Schei har prøvd å være med på de fleste møtene, men noen forfall 
har det blitt, i forhold til jobben han har.  
 
På disse møtene tar vi opp saker som skal på kartet på neste møte, snakker om 
saker som kommer og saker som vi lurer på. Samarbeidet mellom utvalgsleder og 
nestleder fungerer godt. 
 
Oppsummering 
Det har vært flere saker på sakskartet i 2021 enn i 2020, mange gode og viktige 
saker. Det har til tider ført til lange møter. I året som har gått, og det har vært en god 
tone mellom hele utvalgets medlemmer. 
 
Videre har samarbeidet med opposisjonen også gått relativt bra, vi har en god 
forståelse for hverandres synspunkter, og vi har kommet med gode kompromisser i 
noen saker. Stort sett er vi enige i de fleste saker, og der vi ikke er like enige, har vi 
hatt gode og fruktbare diskusjoner rundt sakene, uten at det har gått ut over 
samarbeidet som helhet. 
 
TD har hatt utfordringer med pandemien, og det har skape noe usikkerhet rundt det å 
holde seg innenfor vedtatte budsjetter, og innenfor rammene, men det har vært fokus 
på dette fra første stund, så selv med mye usikkerhet, har det etter vår mening vært 
utført godt arbeide med økonomiplanen. Allikevel så er de økonomiske rammene for 
seksjon for teknisk drift svært stramme, og utvalget føler at det er med på å gjøre noe 
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av vårt arbeide defensivt. Både vi i fra Arbeiderpartiet og de andre i utvalget er klare 
på hvilke økonomiske utfordringer som er for teknisk drift, og det har holdt oss tilbake 
når det kommer til bestillinger av nye utredninger og nye forslag. 
 
Arbeiderpartiets gruppe i TU mener TD drives godt og rasjonelt, innenfor de 
forutsetninger som teknisk utvalg har. Alle de ansatte gjør daglig en meget god 
innsats i sitt virke for det beste for kommunens innbyggere. 
 
Planutvalget  
 
Planutvalgsgruppa har i årsmøteperioden bestått av: 
 
Atle Ottesen, leder / Victor Kristiansen, leder fra oktober 2021 
Lisbeth Sandbæk 
Ole Haabeth 
Tina Bergstrøm 
 
Vi har felles gruppemøter og et godt samarbeid med med våre samarbeidspartier 
 
Planutvalget har i 2021 behandlet følgende saker som har hatt betydning for 
Fredrikstad (listen er ikke uttømmende): 
 
- Forslag til detaljregulering med konsekvensutredning for Gudeberg og Råkollen 

skole 
- Forslag til detaljregulering for Offisersporten 
- Forslag til detaljregulering for Verksbyen 
- Kommuneplanens arealdel – KB11 Øra Øst 
- Planinitiativ Bure-Galoppen-Floa 
- Planinitiativ – Åsgårdsveien 
- Planinitiativ for detaljregulering Bruket 2 
- Kommunedelplan for folkehelse og levekår 2023-2030 
- Planinitiativ for detaljregulering Glombo brygge og Ballastparken FMV6 
- Prosessledende beslutning for videre arbeid med områderegulering for del av 

Hankøsundet 
- Kommunedelplan med konsekvensutredning for InterCity dobbeltspor Haug-Seut 
- Detaljregulering for løsning for gående og syklende langs Dikeveien 
- Behandling av planinitiativ for detaljregulering – Knipleveien Gård 
- Behandling av planinitiativ for Faratange hytteområde 
- Bryggepromenaden, sentrum – dispensasjon fra kommuneplanens arealdel og tre 

reguleringsplaner for etablering av flytebrygger 
- Kommunal planstrategi 2021-2023 
- Forslag til detaljregulering for Sorgenfri felt F/K/O 
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- Viken Park – fastsetting av planprogram for utarbeidelse av områderegulering og 
konsekvensutredning  

- Forslag til detaljregulering for Vikeråsen syd 
- Forslag til detaljregulering for Arildsborg 
- Ilaveien 32 – Eiendom 208/756 – Bruksendring fra kontorlokaler til 

forsamlingslokale/moské og oppføring av bygg 
- Boligplan 2022-2030 – planprogram til høring 
- Kommuneplanens arealdel 2023-2035, rullering – planprogram til høring 
- Forslag til endringer i plan- og bygningsloven  
- Planinitiativ for St.Croix 
- Områderegulering for Gamlebyen, Kongsten og Hagebyen – oppstart av 

planarbeid og høring og offentlig ettersyn 
- Bruket 23 – oppføring av bygning for produksjon, testing og administrasjon for 

Sleipner Motor AS 
 
Planutvalget har i tillegg behandlet flere klagesaker, dispensasjoner, 
orienteringssaker, planinitiativ, rammetillatelser, referatsaker og spørsmål til 
utvalgsleder. 
 
Medlemsansvarlig v/Malin Krå Simonsen 
 
Gode partivenner! 2021 er nå tilbakelagt, og vi ser tilbake på nok et år som har vært 
både spesielt og annerledes. Covid-19 har preget vår hverdag i stor grad, og 
partiarbeidet har selvsagt blitt berørt som følge av dette.  
 
I rollen som medlemsansvarlig har jeg likevel hatt anledning til å snakke med og 
følge opp våre medlemmer. Det nye interne oppfølgingssystemet gjør det enkelt å få 
oversikt over nye medlemmer, og ta kontakt med ny innmeldte. Det har vært 
meningsfylt. 
 
Når det gjelder skolering av medlemmer har det ikke blitt avholdt fysiske kurs eller 
samlinger som går på selve grunnskoleringsbiten. Utover dette har jeg formidlet 
møte- og kurstilbud fra Østfold Arbeiderparti til medlemmene våre lokalt, samt deltatt 
på (digitale) møter i Østfold Arbeiderparti.  
 
Det har blitt arrangert halvårlige leder- og medlemsansvarlig konferanser på 
fylkesplan, hvor undertegnede har deltatt. Jeg har også bistått partilagene med 
utforming av plakater, annen nyttig grafikk til promotering til arrangement, skoleringer 
og digital gjennomføring av årsmøter.  
 
2021 var også et valgår – riktignok et valgår som ble litt annerledes enn planlagt 
ettersom pandemien fortsatt preget oss. Jeg gleder meg til 2022, og er veldig 
optimistisk på det vi skal få til.  
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Kvinnekontakt v/Helene Apenes Matri 
 
Årsrapport kvinnenettverket 2021:  
Ønsket om å være det mest likestilte partiet krever innsats. Denne innsatsen skal 
kvinnenettverket være en viktig del av. Ikke bare innad i eget parti, men også en 
pådriver for samfunnet for øvrig.  
 
Aktiviteten i kvinnenettverket i 2021 kan beskrives med et ord: Covid!!! Det har vært 
planlagt for opptil flere treff. Treffene har vært: Å samle kvinner som sitter i bystyret 
for samtale og diskusjon, dette ble avlyst tre ganger. Tilbakemeldingene er at det er 
ønske å få til nå som smittetrykket ser ut til å bli lavere i 2022.  
 
I tillegg har det vært planlagt medlemsmøte hvor Trettebergstuen var invitert, dette 
ble også avlyst. Men leder av kvinnenettverket har som tidligere år hatt rolle i 8. 
marskomiteen, og gjennom det arbeidet synliggjort Ap fredrikstad sitt engasjement 
for likestilling. Det ble, på tross av covid, også i 2021 en vellykket markering av 
kvinnedagen. Den ble arrangert digitalt, men med stort engasjement.  
 
Det har også i 2021 vært jobbet med å finne en plass som kan oppkalles etter Katti 
Anker Møller. Den jobben fortsetter vi med i 2022.  
 
Kvinnenettverket skal rekruttere, skolere og 
motivere alle kvinner i partiet til politisk arbeid, 
og særlig til lederposisjoner. Dette skal gjøres 
i samarbeid med styret i partiet og partileder 
har det øverste ansvar. På hvert styremøte 
refererer kvinnekontakten fra aktiviteter og 
deltagelse gjennom kvinnenettverket. 
 
Kvinnenettverket fortsetter arbeidet med å bli enda mer synlig for medlemmene i 
partiet, og håper at sosiale møtepunkter blir lettere i 2022 enn det har vært i 2021. 
Kvinnenettverket vil benytte årsrapporten til å minne alle som er opptatt av likestilling 
om å ta kontakt ved behov. Kvinnekontakten er aldri lenger unna enn en telefon eller 
mail. 
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Faglig/politisk samarbeidskomité  
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Fredrikstad og Hvaler AUF 
Årsberetning for Fredrikstad og Hvaler AUF 2021/2022. 
Perioden har vært preget av høy aktivitet innenfor de rammene som har vært mulig 
innenfor koronapandemien. Det er kommet inn flere aktive medlemmer og vi har 
gjennomført en intens valgkamp. Styret har i perioden best tt av: Isak Hagaseth 
Mydske (leder), Vilde Ruud (politisk nestleder), Christoffer Lind H yning 
(organisatorisk nestleder), Selma Skj nhaug (styremedlem), Jacob Edeko Davila 
Andreassen (styremedlem), Mariama Ahmed (styremedlem), Alexandros Tanase 
(styremedlem), Henriette Martinsen (styremedlem) og Aleksander Nordbø 
(styremedlem) 
 
Styret er blitt skolert og utviklet seg positivt i periode, og man har fått videreført 
organisasjonskompetansen som ble tilegnet forrige styret i motorlokallagsskoleringa. 
Det er blitt lagt ned et stort stykke arbeid underveis i valgkampen, og skolevalget 
spesielt var et hæydepunkt for oss Østfoldinger, vi var tross alt et av 2 fylker som 
økteoppslutning fra 2017. Oppslutningen gikk også opp/var stabil i de store 
fredrikstadskolene og spesielt Greåker, der vi har et ekstra ansvar. 
 
2021 var et år med nedstengninger, åpning og intens aktivitet. I løpet av perioden ble 
lokallagets største møte på flere år avholdt, med et oppmøte på hele 33 stykken som 
ville hære på Fawzi snakke om AUF. I Januar ble det avholdt årsmøte, etterfulgt av et 
digitalt møte for å avlyse eksamen 9.februar. I Mars var det 3 aktiviteter knyttet til 
8.mars, fritt Vest Sahara og Jernbanepolitikk. Det høye aktivitetsnivået fortsatte i 
April hvor vi arrangerte 2 m ter og begynte med etterverving. Møtene var fortsatt 
digitale i denne perioden. 1. mai ble dessverre feiret digitalt, men det ble arrangert en 
fin 1.mai frokost i fylkeslaget. Vi fikk også besøk av tidligere leder av FRI for   
snakke om skeiv politikk. Utover i Juni ble det igjen mulig med fysiske møter og 
styremøter, som ble avholdt på vollene. Disse var populære, og det var 3 slike møter 
i juni, deriblant et medlemsmøte 9.juni. 
 
Valgkamp og 10 års markeringen for 22.juli preget resten av sommeren. Lokallaget 
gjennomførte en kampanje mot høyreekstremisme, med blant annet et åpent møte i 
scandic, der AUF-nestleder Gaute deltok. Vi arrangerte også en sett hånda ned 
aksjon i sentrum. Skolevalget og den intensive valgkampen var lang, men fikk også 
aktivisert store deler av medlemsmassen, og flere ble også aktive underveis i 
valgkampen. Oppmøte på partiets stands og på postkasseaksjoner var særlig godt. 
 
Nå som Norge på ny blir ledet av en sosialdemokratisk statsminister skal AUF stå 
enda hardere på krava, nå er veien til innflytelse mye kortere. 
Høsten var preget av åpning, der vi blant annet arrangerte AUF på 1-2-3 med Fawzi 
Warsame, i tillegg til en sosial skoleringskveld arrangert før medlemsmøte den 
13.oktober. 
 
I 2021 startet vi verveinnspurten tidlig, ved å besøke skoler i slutten av oktober. Det 
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var nødvendig for at medlemmene skulle bli kjent med verving. Spesielt siden det er 
2 år siden forrige ordinære verveinnspurt, og en del kompetanse dermed er mistet. 
Samtidig med vervingene ble det ettervervet og arbeidet med venneverving i en 
egen vennevervingskampanje. 
 
November og desember var preget av verving og etterverving innenfor de rammene 
vi fikk. Det ble avholdt verveskolering b de innad i styret og for lokallaget for øvrig. 
Verveaktiviteten gjorde at det ble litt mindre temamøter, men vi fikk arrangert 3 møter 
i løpet av November-desember. Det var introduksjonsmøte med Sindre i midten av 
desember. Fredrik Sørlie og Daniel Lorentzen holdt innledninger om henholdsvis 
psykisk helse og inkluderende helsevesen. Dette er i tillegg til utallige ettervervinger 
og ikke minst nærmere 6 skolebesøk arrangert av lokallaget. En erfaring som ble 
gjort i verveinnspurten er at det oppstod en forvirring mellom ordinært medlemskap 
og introduksjonsmedlemskap. Det førte til at en del meldte seg inn via nettsiden for 
så å betale feil sum. Vi gikk allikevel fremover til et medlemstall på 174. 
2021 var en berg og dalbane, med alt fra digitale møter og koronastenging, til 
valgseier og aksjoner i gatene.. Over halvparten av møtene ble digitale, men det var 
allikevel jevn aktivitet gjennom hele året. 
 
Antall oppmøtte på de fysiske møtene var fortsatt stigende fra 2020, og også de 
digitale møtene hadde relativt stort oppmøte. Antall oppmøtte på temamøter var 
gjennomsnittlig 17, og vi fikk flere nye aktive i løpet av perioden. 
Nå ser vi frem til å påvirke Arbeiderpartiet i regjering, og begynner allerede så smått 
tenke på neste valg! 
 
Medlems- og lagsoversikt  
 
Medlemsoversikten for laga er dessverre ikke klar fra Østfold Arbeiderparti.  
 
Partilederens sluttord  
 
Kjære partivenn, 
 
I Fredrikstad ble det avgitt 14 892 stemmer til Arbeiderpartiet ved stortingsvalget i 
2021 (av totalt 45 267). I en valgkamp under en verdensomspennende pandemi, 
med begrensninger på hvor mange og hvor vi kunne samles, og svært få velgermøter 
med roser kunne gjennomføres, må vi si oss svært godt fornøyd. Vi fikk en ny kurs, 
en ny regjering, et nytt budsjett og ny god politikk! 
 
I løpet av 2021 fikk vi en statsminister som heter Jonas Gahr Støre – en 
samferdselsminister fra Fredrikstad som heter Jon-Ivar Nygård! En ny og spennende 
ordfører i Fredrikstad, Siri Martinsen, og mange andre som har fått nye roller som en 
følge av dette. Et godt og spennende lag for framtiden. 
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En stor takk til alle frivillige som har jobbet sent og tidlig for felleskapet. En spesiell 
takk til valgkampleder Victor Kristiansen for en godt ledet valgkamp. Takk til LO, AUF 
for godt samarbeid inspirasjon og engasjement! 
 
Nå er tiden inne for å finne sammen igjen etter en lang tid på hjemmekontor og 
Teams-møter. Vi skal benytte kraften i vår organisasjon til å løse framtidens 
utfordringer. I 2022 skal vi gjøre det sammen. Vi skal engasjere hele organisasjonen 
til å delta i ressursgrupper på politikkområder som partiet selv ønsker for å utarbeide 
viktige forslag og løfte disse fram til landsmøtet i Arbeiderpartiet 2023 og vi skal lage 
et nytt program for Fredrikstad Arbeiderparti til valget i 2023. Sammen skal vi utforme 
Arbeiderparti sin politikk, vi skal ta vårt ansvar og bidra i det arbeidet. 
 
Nominasjonskomiteen skal også snart starte sitt arbeid med å finne fram til gode 
kandidater på valglisten til kommune og fylkesvalget i 2023. Jeg håper det er mange 
av dere som vil være positive til å gjøre en innsats for Arbeiderpartiet. 
 
Takk for samarbeidet i året som har gått og velkommen til viktige politiske 
diskusjoner I 2022, Arbeiderpartiet trenger deg! 
 
Rune Fredriksen 
Leder Fredrikstad Arbeiderparti 
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Budsjett 2021          Regnskap 2021(1,2,4)
                                                       
 
Inntekter: 
Statstilskudd:   160.000                                                 164.862                                                 
Kommunetilskudd:     98.000         101.580 
Kontingentandel:     45.000                   49.428 
Renteinntekter:                    25.000                                                                   8.288(3) 
Andre inntekter                    12.000       
  
Totalt inntekter:            340.000         324.158 
 
 
Utgifter: 
Møte- og kursvirksomhet:    65.000                   60.490                                                                     
Kontorhold:       30.000                                                                  35.984 
Faglig-politisk:      22.000              22.000 
AUF:        20.000             20.000 
Kulturfondet:         5.000                 5.000 
Landsmøtefondet:      27.000                    27.232                                                                                  
Blomster/gaver:        5.000                        9.139                               
1.mai:       20.000               19.976 
Diverse:         6.000              2.001 
Valg 2021     140.000                    127.536
                       
Totalt utgifter:             340.000                329.358                                                                                        
 
Resultat 2021:                                       -5.200                                            
 
 
Balanse per 31.12.2021(5) 
 
Eiendeler 
Driftskonto                               190.228 
Plasseringskonto               3.323.432 
Sum                           3.513.660 
  
Gjeld og Egenkapital  
Egenkapital 31.12.2020:    3.518.860 
Årets underskudd:             5.200 
Egenkapital 31.12.2021:   3.513.660 
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Noter (5) 
1. Regnskapet oppfyller kravene etter partiloven og partilovsforskriften. Relevante 
opplysninger etter § 3-8 til § 3-17 i forskriften, samt §3.6 og §3.7 nedenfor.  
Regnskapet er ført etter bruttoprinsippet, med periode 31.12.20 til 31.12.21 (12 
måneder). Inntekter og utgifter er registrert i perioden de er opptjent/brukt, jfr. 
forskriftens §3.2 og §3.4. 
2. § 3-13 Antall ansatte og medlemmer 
Det har ikke vært noen ansatte eller utbetalt godtgjørelser i forbindelse med verv i 
Fredrikstad Arbeiderparti for regnskapsåret 2021.  
Antall betalende medlemmer ved årets start danner grunnlag for tilbakeføring av 
medlemskontingent til partileddet. 
3. Svært lave renter i 2021 på plasseringskonto, 0.25%/0.15%. Kasserer kontakter 
bank.  
 
 
4. Resultatregnskap 
Inntekter (anskaffede midler)   
Offentlig støtte       266 442  
Statlig grunn- og stemmestøtte       164 862  
Kommunal/fylkeskommunal partistøtte       101 580  
Annen offentlig støtte   
    
Inntekter av egen virksomhet       57 716  
Medlemskontingenter direkte innbetalt til partileddet  
Inntekter fra lotterier, innsamlingsaksjoner og 
lignende   
Kapitalinntekter (ekskl. urealiserte)         8 288  
Inntekter fra forretningsvirksomhet   
Andre inntekter fra egen virksomhet            
    
Bidrag                    
Fra privatpersoner  
Fra kommersielle foretak (bedrifter)   
Fra organisasjoner i arbeidslivet   
Fra andre org., foreninger og sammensl., inst., 
stiftelser og fond   
Fra andre   

  
Lovstridige bidrag, dvs. ulovlige bidrag som ikke 
er returnert eller overført statskassen 

  
  

Interne overføringer   
Overføringer fra andre partiledd         49 428  
    
Inntekter i alt (anskaffede midler)       324 158  
    
Kostnader i alt, etter art (forbrukte midler)   
Lønnskostnader   
Varekostnader         50 937             
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Kostnader til anskaffelse av tjenester       277 635  
Avskrivninger    
Finanskostnader              786  
Overføringer til andre partiledd           
    
Totale kostnader       329 358  
    
Resultat         -5 200  
    
Tillegg/reduksjon egenkapital (formålskapital)   
Endring av egenkapital (formålskapital) med 
eksternt pålagte restriksjoner                  -  
Endring av egenkapital (formålskapital) med 
selvpålagte restriksjoner                  -  
Endring av annen egenkapital (formålskapital)         -5 200  
Sum endring egenkapital (formålskapital)          -5 200  

 
4. Balanse 31.12.   31.12. 
Eiendeler 2020   2021 
        
Omløpsmidler       
Varelager til 30 000 kroner eller mer       
Kundefordringer       
Kasse og bank       3 518 860         3 513 660  
Andre kortsiktige fordringer og finansielle 
omløpsmidler       
Sum omløpsmidler       3 518 860         3 513 660  
        
Anleggsmidler (fysiske)       
Bygg        
Fast inventar og anlegg       
Annet inventar og driftsløsøre       
IKT-utstyr       
Sum fysiske anleggsmidler                     -                       -  
        
Finansielle anleggsmidler       
        
Langsiktige fordringer, aksjeposter, 
obligasjoner, fondsandeler etc       
Sum anleggsmidler (fysiske og finansielle)                     -                       -  
        
Sum eiendeler       3 518 860         3 513 660  
       
       
Gjeld og egenkapital (formålskapital)       
        
Kortsiktig gjeld       
Leverandørgjeld       
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Skyldige offentlige avgifter       
Annen kortsiktig gjeld       
Sum kortsiktig gjeld                     -                       -  
        
Langsiktig gjeld       
Pensjonsforpliktelser       
Annen langsiktig gjeld       
Sum langsiktig gjeld                     -                       -  
        
Sum gjeld                     -                       -  
       
Formålskapital (egenkapital)       
Formålskapital med ekstern pålagte 
restriksjoner       
Formålskapital med selvpålagte restriksjoner       
Annen formålskapital        3 518 860         3 513 660  
Sum formålskapital       3 518 860         3 513 660  
       
Sum gjeld og egenkapital        3 518 860         3 513 660  

Budsjett 2022                                                        
 
Inntekter: 
Statstilskudd:   160.000                                                                                              
Kommunetilskudd:   100.000  
Kontingentandel:     50.000                                                                                             
Renteinntekter:                    15.000       
Andre inntekter                      5.000                                                                                       
  
Totalt inntekter:            330.000 
 
 
Utgifter: 
Møte- og kursvirksomhet:    90.000                                                                            
Kontorhold:       35.000                                                                                                    
Faglig-politisk:      22.000  
AUF:        10.000 
Kulturfondet:         5.000  
Landsmøtefondet:      27.000                                                                                            
Blomster/gaver:        6.000                                                                                        
1.mai:       30.000       
Diverse:         5.000 
            
                         
Totalt utgifter:              230.000                                                                                              
 
Prognose 2022:                   100.000                                              
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Forslag 
 
Det er 12 innkommende forslag til årsmøte. 
 
1. Politisk kontroll av kraftforsyningen 
Forslagstiller: Lisleby Arbeiderpartilag 
 

I Store Norske leksikon kan man lese følgende om statens eierskap til fossefall og 
bergverk: Hjemfallsrett som vilkår for konsesjon til erverv av vannfall og bergverk ble 
innført ved Lov av 18. september 1909 om ervervelse av vannfall, bergverk m.v. 
Denne hjemfallsretten gikk ut på at staten skulle få full eiendomsrett til vannfallet 
(bergverket) med tilhørende innretninger, uten betaling ved konsesjonstidens utløp. 
 
Hva ville daværende stortingspolitikere ha sagt om de visste hvordan vi i 2021/2022 
sender kraften fra våre «vannfall» i strie strømmer ut av landet? Og dette gjøres selv 
om det vannstanden i norske vannmagasiner er på et minimumsnivå. For folk flest 
kan dette ikke forstås på annen måte at profitt av salg av elektrisk kraft trumfer alle 
de andre faktorene som er så viktige i forhold til kraftforsyningen: 
 

• Våre fossefall tilhører nasjonen Norge og det norske folk. 
• Etableringen av alle vannkraftverkene våre har skjedd på bakgrunn av 

behovet for å sikre elektrisk kraft til norsk næringsliv og husholdninger. 
• Tilgangen til rimelig elektrisk kraft har hatt en avgjørende betydning for 

etableringen av kraftkrevende industri og annen industri. 
• Tilgangen til rimelig elektrisk kraft er en av de viktigste forutsetningene for 

velstandsutviklingen i Norge. 
• Mange næringer (f.eks. veksthusnæringen) er basert på rimelig elektrisk kraft. 
• Svært mange boliger er basert på oppvarming fra elektrisk kraft da dette ble 

regnet som den rimeligste energibæreren da de ble bygget. 
 
Dagens energipolitikk 
I 1990 vedtok Stortinget gjennom Energiloven at det norske kraftmarkedet skulle 
underlegges markedsstyring fra og med 1.1.91. Strøm skulle betraktes som en vare 
(eller en aksje!) på kraftbørsen som kalles Nord Pool. Der er det markedet som 
regjerer. Hvis etterspørselen etter en vare er langt høyere enn det som tilbys i dette 
markedet blir også prisen høy. Dette er den korte og enkleste forklaringen på hvorfor 
vi har fått så høye kraftpriser i et land der selve produksjonen av 1 kilovattime (kWh) 
stort sett koster ca. 10 øre. Hvorfor balansen mellom tilbud og etterspørsel har blitt så 
skjev den senere tid er det gitt mange forklaringer på i mediene. 
 
Virkningene av høye kraftpriser 
For mange bedrifter kan de høye strømprisene bli så belastende at de går over ende. 
Spesielt mindre bedrifter som bruker mye strøm (som landbruket og 
veksthusnæringen) har fått store utfordringer på tross av støtte fra Staten. Svært 
mange innbyggere bor i eldre, dårlig isolerte hus. Mange av disse vil få store 



29 
 

problemer med å betale strømregningene sine på tross av statlig støtte. Det 
paradoksale er at Staten gjennom Statkraft samt fylkeskommuner og kommuner som 
eier kraftverk tjener langt mer penger enn man hadde budsjettert med. Spørsmålet 
man da må stille er følgende: Kan vi sitte stille å se på denne utviklingen, når ellers 
solide bedrifter kan gå konkurs og vanlige folk som i alle år har klart seg bra ikke 
lenger klarer å betale strømregningen? 
 
Mulige tiltak 

• Før 1991 ble kraftprisen fastsatt av myndighetene. Hvis vi skal tilbake til et 
slikt system, må vi nok melde oss ut av kraftbørsen Nord Pool. Er dette politisk 
mulig? I dagens situasjon bør dette underlegges en seriøs vurdering. 

• Kan det vedtas en strengere regulering av vannmagasinene slik at det ikke er 
tillatt å eksportere kraft hvis nivået i vannmagasinene kommer under en angitt 
fyllingsgrad? Hvis nivået i vannmagasinene blir for lavt, vil jo dette føre til at vi 
må importere kraft fra utlandet som kan være basert på kull. 

• Det må bygges bedre overføringskapasitet mellom landsdelene slik at 
kraftprisene jevner seg mer ut. 

• Gamle kraftverk må oppgraderes slik at vannressursene blir bedre utnyttet. 
• Det må i større utstrekning gis tillatelse til å bygge ut småkraftverk. 
• Elektrifisering av sokkelen må gjøres uten bruk av strøm fra land. 

 
Konklusjon 
Lisleby Arbeiderpartilag mener dagens energisituasjon er svært urovekkende. De 
høye kraftprisene skyldes uten tvil mangel på elektrisk kraft i det europeiske 
markedet. Noe av grunnen til dette er for eksempel at tyske atomkraftverk blir lagt 
ned. I et kaldt land som Norge er det helt logisk at vi har tilgang til rimelig elektrisk 
kraft. Vi er så heldige at vi har vår egenproduserte rene vannkraft. Da er det ikke 
annet enn rett og rimelig at denne kraften kommer det norske næringslivet og den 
norske befolkningen til gode til en rimelig pris. 
 
Regjeringen må snarest legge frem en plan der målet må være at Norge skal 
være selvforsynt med ren elektrisk kraft til en rimelig pris for abonnentene. 
 
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes som innspill til Stortingsgruppa. 
 
Begrunnelse: 
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2. Tilgang til marka 
Forslagstiller:Lisleby Arbeiderpartilag 
Fredrikstadmarka har stor betydning for byens befolkning og bidrar til god folkehelse 
både fysisk og psykisk. Det er derfor viktig at hele marka beholdes som LNF-område 
der all form for bygging i utgangspunktet er forbudt. Med en stadig økende befolkning 
i Fredrikstad blir nettopp marka viktigere for hvert år som går. 
For at terskelen til å komme seg ut i marka skal være lavest mulig, er det svært viktig 
at folk får parkert i umiddelbar nærhet til stiene som fører inn i skogen. De viktigste 
kommunale parkeringsplassene i nærheten av byområdet er i dag 
parkeringsplassene ved Skytterhuset og Stjernehallen. På begge steder står det 
mange biler parkert alle dager i uken. Dette tilsier at lett tilgang til marka innbyr til 
turglede både til fots og på ski. 
 
Fredrikstad Arbeiderparti må arbeide for at det fortsatt skal være god 
parkeringskapasitet ved inngangsstiene til marka i all fremtid. 
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes bystyregruppa. 
 
Begrunnelse: 
 
 
 
 
3.Bortfall av brøyting/strøing på private veier. 
Forslagstiller:Borge og Torsnes Arbeiderpartilag  
 
I Torsnes har alle veier blitt brøytet og strødd i årtier. Det er mange lange private 
adkomstveier til hovedveiene, og beboerne er helt avhengig av brøyting og strøing 
for å komme til hovedveien. 
 
 
Utrykningskjøretøy og hjemmetjenestene må også komme fram. Det er mange eldre 
og uføre mennesker som er helt avhengig av at veien er brøytet og strødd. 
Fremskrittspartiet foreslo dette da de var i posisjon for 12 år siden, men etter massive 
protester fra beboerne skiftet de mening. Årsmøtet i Borge og Torsnes 
arbeiderpartilag håper fornuften seirer nok en gang og at vi får beholde den 
ordningen bygda har hatt i mange årtier. 
  
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Oversendes bystyregruppa. 
 
Begrunnelse: 
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4. Strømkrisen 
Forslagstiller:Borge og Torsnes Arbeiderpartilag 
 
Borge og Torsnes arbeidepartilag er meget bekymret for de skyhøye strømprisene i 
vinter. Mange sliter med å få betalt strømregningen og folk sitter og fryser i 
hjemmene sine. Verst er det for de som har lite fra før og så vidt klarer de månedlige 
forpliktelser. Det er mange som må dele opp regningen og andre må ta av oppsparte 
midler. På toppen av dette øker nettselskap nettleien. 
 
Det har hjulpet noe med regjeringens strømstøtte, men mange sliter fremdeles med å 
få endene til å møtes. Denne saken er det som opptar folk mest om dagen og det må 
tas grep så ikke denne situasjonen fortsetter i fremtiden. Strøm er en nødvendighet 
som ikke kan velges bort i dette kalde landet vi bor i. Dette rammer også industri og 
næringsliv. 
 
Borge og Torsnes arbeiderpartilag ber Fredrikstad AP ta saken opp med AP sentralt 
og sørge for at strømprisene går tilbake til normalt nivå snarest mulig ved en 
makspris og/ eller fjerning av moms.  
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes stortingsgruppa. 
 
Begrunnelse: 
 
 
 
  
5. Humlekjærbrygga og Bevø camping. 
Forslagstiller:Borge og Torsnes Arbeiderpartilag. 
 
Administrasjonen ønsket i fjor å sette opp en bom ved veien ned til Humlekjærbrygga 
for å hindre kjøring til parkeringen ved badeplassen. Etter massive protester fra 
lokalbefolkningen ble planene lagt på is. 
 
Borge og Torsnes Arbeiderpartilag mener at denne planen bør skrotes for godt, da 
badeplassen har fungert bra i alle år med den parkeringen som eksisterer. 
Når det gjelder planene for Bevø camping som har kommet fram i media, er det tenkt 
fra administrasjonen at stor deler av campingplassen skal omgjøres til frilufts areal. 
Campingplassen har fungert bra i årtier, og gjestene der bidrar til å opprettholde 
nærbutikken i Torsnes. 
 
Borge og Torsnes Arbeiderpartilag mener at Bevø camping bør opprettholdes i sin 
nåværende form. 
 
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Oversendes bystyregruppa. 
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Begrunnelse: 
 
 
 
 
6. GMO sin utvikling i Norge. 
Forslagsstiller: Fredrikstad AUF 
 
I dagens verden er det flere som sulter og som lider av genetiske sykdommer. GMO 
kan både øke næringsinnholdet og redusere slitasje på produksjonsområde. GMO 
kan også hjelpe med behandling av genetiske sykdommer som spinal muskelatrofi 
og arvet retinal dystrofi. GMO kan dermed redde og forbedre liv. Flere 
forskningsprosjekter har også slått fast at kontrollert GMO-utvikling er helt trygt for 
forbrukerne. Derfor er det viktig at Norge stiller seg bak videre forsking og en fremtid 
med GMO. 
 
Fredrikstad arbeiderparti vil:  
 
At Norge skal forske mer på genmodifiserte organismer for å bygge kunnskap, 
muligheter og risikovurdering.  
At ordningen der alle GMO-søknader må godkjennes individuelt i dagen lovverk bør 
bli beholdt.  
Ha krav om åpenhet fra produsenter om bruken av genmodifiserte organismer 
uavhengig av hvilket ledd i produksjonen det er brukt.  
At Norge skal støtte uavhengige forskere innenfor GMO, og jobbe aktivt mot 
monopolet for å sikre reell konkurranse.  
Opprette et statlig innovasjons og produksjonsselskap som kan garantere for 
sikkerheten og stoppe de enorme dominerende selskapene i denne sektoren. 
 
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes som innspill til Stortingsgruppa. 
 
Begrunnelse: 
 
 
 
 
7. Mer om psykisk helse i pensum!  
Forslagsstiller: Fredrikstad AUF  
 
Etter over to år med pandemi og minimal sosial kontakt, har psykisk helse aldri vært 
viktigere å snakke om. Derfor er det urovekkende at mange unge har relativt lite 
kunnskap om hva psykisk helse er og hvordan man kan få hjelp dersom man selv 
eller noen man kjenner sliter. Statistikken for psykisk helse blant unge peker i feil 
retning. Blant annet ser man at nesten 3 av 10 jenter i videregående opplæring 
melder om et høyt nivå av depressive symptomer.  
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Det er ikke få som sliter, men det er få som vet nok om psykisk helse. Derfor er det 
kritikkverdig at det er null obligatorisk læring om psykisk helse i pensum. Vi unge blir 
ofte fortalt at vi må snakke mer om psykisk helse, si ifra hvis vi sliter, og snakke med 
noen. Men hvem skal vi snakke med? Og når skal man i det hele tatt oppsøke hjelp? 
Vi unge krever svar, og vi krever svar i pensum.   
  
Fredrikstad arbeiderparti vil:  
Innføre mer obligatorisk læring i skolen om hva psykisk helse er, og hvordan man 
kan få hjelp 
hvis man sliter, allerede fra barneskolen og ut VGS. 
Opprette en ordning hvor eksterne profesjonelle besøker skoler for å snakke om 
psykisk helse, for å sikre at denne viktige informasjonen kommer frem. 
 
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes som innspill til Stortingsgruppa. 
 
Begrunnelse: 
 
 
 
8. Førskole  
Forslagsstiller: Fredrikstad AUF 
 
En forutsetning for etableringen av 1 år tidligere skolegang var at et stort fokus skulle 
være på lek og sosial interaksjon. Dessverre så har 1.klasse snarere blitt enda et 
skoletrinn, noe som kan være problematisk for elevene, og da spesielt de som er født 
sent på året. For å sikre en god overgang til skole og en inkludering av alle inn mot 
skoletida så kan en førskole være en løsning.  
 
Fredrikstad arbeiderparti vil:  
innføre en førskole istedenfor dagens 1.klasse, med større fokus på lek og 
fellesskap.  
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes som innspill til Stortingsgruppa. 
 
Begrunnelse: 
 
 
 
9. Bistandspolitikk 
Forslagsstiller: Fredrikstad AUF  
 
Solidaritet er en av de 3 grunntankene til AUF. Når millioner er på flukt, truet av 
klimaendringer og ikke har mulighet til å komme ut av økonomisk krise, da har vi en 
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plikt til å gripe inn. Verden trenger mer, ikke mindre hjelp og derfor må vi også gi mer 
bistand. Samtidig må vi anerkjenne de feilene som er gjort i bistanden vi gir i dag. 
Sann at vi er sikre på at bistanden faktisk hjelper, både i klimaarbeidet og i 
nødhjelpen. 
 
Klimakrisa er en global utfordring, dermed må internasjonal utvikling være 
bærekraftig utvikling. Det er også i utviklingsland at man kan kutte mest utslipp med 
minst midler. For å hindre at det grønne skiftet ødelegger og konkurrerer opp mot 
utviklings og nødhjelpsarbeid er det nødvendig å separere de to postene i 
statsbudsjettet. Slik at det blir en som jobber med klimarettede tiltak en som jobber 
med nødhjelp, vaksinering, og annen utviklingshjelp. 
 
Riksrevisjonen har kritisert norsk bistand for å mangle bevis på at de faktisk klarer å 
nå de målene de har satt seg. De tegner et bilde av at man ikke har godt nok faglig 
grunnlag for pengebruken. AUFs løsning er ikke å kutte i bistand, men å sette ned en 
kommisjon som skal se gjennom og legge føringer for nye metoder for bruk av 
penger, når man har delt bistandsbudsjettet i to poster. 
 
Den internasjonale bistanden må også hjelpe de som er aller mest utsatt, og i en 
verden der kvinners rettigheter blir strammet inn, må AUF som en feministisk 
organisasjon, prioritere kvinners rettigheter og reproduktiv helse. 
 
Fredrikstad arbeiderparti vil:  
opprette to separate bistandsbudsjett for klimabistand og utviklingshjelp/nødhjelp. 
opprette en bistandskommisjon og øke revisjonen av norsk bistand 
øke den totale bistanden til 3% BNP og videre øke det etter bistandskommisjonens 
konklusjoner 
prioritere bistand som forbedrer kvinners rettigheter og økonomiske stilling, samt 
reproduktiv helse. 
 
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes som innspill til Stortingsgruppa. 
 
Begrunnelse: 
 
 
 
 
10. Pensjon  
Forslagsstiller: Fredrikstad AUF 
 
Folketrygdens pensjonsytelser går ned samtidig med at mange arbeidstakere i privat 
sektor, særlig kvinner, kun har minimum innskuddspensjonsordning og ofte kort 
opptjeningstid. Dette gir dårlige pensjonsrettigheter. I tillegg faller mange lavtlønte, 
deltidsansatte, utenfor AFP-ordningen. Selv de som har mulighet vil få store 
inntektstap om de går av før 67 år fordi pensjonen må fordeles på flere år.  
 



35 
 

Folketrygden, avtalefestet pensjon (AFP) og tjenestepensjonsordningene må sikre 
det økonomiske grunnlaget for en trygg og god alderdom. Vi vil jobbe for at samlet 
pensjon minst skal være 2/3 av tidligere lønn. Lavtlønte må ha mer for å kunne sikre 
en trygg alderdom. For å nå dette målet er det behov for brede, kollektive 
pensjonssystem med folketrygden i bunn.  
 
Uføre har ikke helse til å arbeide, derfor må de ha tilgang på velferdsordninger som 
ikke forringer deres levevilkår.  
 
Pensjonsordningene må utformes slik at de ikke virker diskriminerende. De må 
dessuten bidra til et dynamisk arbeidsliv hvor nødvendig omstillinger og jobbskifter 
ikke medfører pensjonstap for den enkelte. All lønn må gi pensjonsopptjening slik at 
også deltidsansatte i små stillingsbrøker og midlertidig ansatte får samme 
pensjonsopptjening som andre.  
 
Pensjon er utsatt lønn og derfor må arbeidstakerorganisasjonene kreve innflytelse 
over pensjonsordningene. Dette gjøres best ved tariffesting.  
 
Folketrygd  
Arbeiderpartiet vil være en pådriver for en solidarisk folketrygd. Levealdersjusteringer 
gir uheldige fordelingseffekter fordi levealder varierer på grunn av yrke, inntekt og 
utdanning. Dette gjelder også AFP. De som har de tyngste jobbene og må gå av 
tidlig kommer dårlig ut. Dette er usosialt og urettferdig og må rettes opp. 
Behovsprøvde ordninger, for eksempel bostøtte, må ikke forringes på grunn av at 
trygden blir skattlagt som inntekt.  
 
Tjenestepensjon 
Arbeiderpartiet vil utvikle og forbedre tjenestepensjonsordningene ved å innføre 
opptjening fra første krone, ingen begrensning for midlertidig ansatte og deltid. 
Minimumssatsene må opp slik at hovedmålet om 2/3 i pensjon kan nås.  
 
AFP  
AFP er en ordning fremforhandlet av partene i arbeidslivet. Det er viktig at det 
politiske apparatet og staten styrker opp om dette samarbeidet, og er aktiv i å sikre et 
arbeidsliv for vanlige folk. AFP må videreføres, men slik at regelverket forbedres og 
at ytelsene blir sikre og forutsigbare for fagforeningsmedlemmer. Ansatte i bedrifter 
med mindre enn ett årsverk må også få rett til AFP. Arbeiderpartiet skal jobbe for å 
styrke AFP-ordningen for å ivareta eldre arbeidstakere som ufrivillig mister jobben tett 
opp mot AFP-alder. Arbeiderpartiet sitt mål er at pensjon skal tilsvare minst 2/3 av 
tidligere lønn  
 
Fredrikstad arbeiderparti vil:  
Støtte arbeidet for å tariffeste tjenestepensjonene i privat sektor 
Støtte arbeidet for at det etableres brede kollektive tjenestepensjonsordninger på 
tvers av virksomhetene  
Støtte arbeidet for at minstesatsene i obligatorisk tjenestepensjon (OTP) heves  
Støtte arbeidet for at all lønn gir pensjonsopptjening  
Støtte arbeidet for at ansatte som jobber mindre enn ett år får rett til tjenestepensjon  
Støtte arbeidet for at hybridpensjoner innføres som alternativ til dagens 
innskuddsordninger  
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Støtte arbeidet for å styrke og videreføre dagens AFP-ordninger i privat sektor  
Støtte arbeidet for at AFP skal kunne kombineres med delvis uføretrygd  
Støtte arbeidet for at deltidsansatte får mer pensjon enn i dag  
Folketrygdens garantipensjon skal følge den alminnelige lønnsutvikling  
Uføre skal ha opptjening av alderspensjon i folketrygden fram til fylte 67 år  
Uføres alderspensjon skal ikke levealders justeres  
Uføre skal ha et behovsprøvd barnetillegg på 0,4 G per barn per år  
Uføreforsikring bør være en obligatorisk del av OTP  
Støtte arbeidet for at pensjonsrettigheter ikke forringes ved virksomhetsoverdragelse 
 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes som innspill til Stortingsgruppa. 
 
Begrunnelse: 
 
 
 
 
11. Uttalelser om nasjonale og internasjonale spørsmål 
 Forslagsstiller: Sentrum og Kråkerøy Arbeiderpartilag 
Fredrikstad Arbeiderparti har en stor grasrot og mange lokale, aktive ildsjeler. Dette 
engasjementet er det viktig å ta vare på. Å opprettholde interessen i en mangfoldig 
medlemsmasse, kan gjøres gjennom at medlemmene får drøfte, utvikle og komme 
med forslag til både nasjonal og internasjonal politikk. Politikkutvikling i 
kommunepartiet har en egenverdi, og det er viktig å gi signaler til sentralt hold, også 
hvis det er i strid med det sentrale programmet.   
  
Forslag til vedtak: Årsmøtet i Fredrikstad Arbeiderparti kan vedta uttalelser som 
gjelder både nasjonale og internasjonale spørsmål. 
  
  
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Tas til orientering. 
 
Begrunnelse: 
Partistyret viser til vedtektene og praksis i Fredrikstad Arbeiderparti. 
 
 
  
12. Forslag om evaluering av lagsstrukturen i Fredrikstad Arbeiderparti 
Forslagsstiller: Sentrum og Kråkerøy Arbeiderpartilag 
  
Styret i Sentrum og Kråkerøy Arbeiderpartilag ser behov for en evaluering av 
lagsstrukturen i Fredrikstad Arbeiderparti. Vi foreslår derfor at Sentrum og Kråkerøy 
Arbeiderpartilag sender et forslag om dette til årsmøtet i Fredrikstad Arbeiderparti i 
2022. 
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Med virkning fra 1994 ble Fredrikstad, Kråkerøy, Onsøy, Rolvsøy og Borge 
kommuner slått sammen til Fredrikstad kommune. 30 år senere følger inndelingen av 
arbeiderpartilaga i kommunen likevel stort sett fortsatt de gamle 
kommuneinndelingene. Det fremstår som en utdatert og lite hensiktsmessig struktur. 
 
Lokallaga har ingen annen formell oppgave enn å velge kandidater til 
representantskapet i Fredrikstad Arbeiderparti. Heller ikke reelt er lokallaga i noen 
posisjon til å engasjere seg i større og viktige saker. Det er vårt syn at det 
gjennomgående er vanskelig å få fanget opp sakene på et så tidlig tidspunkt at det 
lar seg gjøre å få til en skikkelig prosess i laga før beslutninger alt er truffet 
annetsteds.  Styrearbeid i lokallaga blir på denne bakgrunn lite motiverende. 
 
I lokallaget vårt er det lite politisk aktivitet. Det er vanskelig å få medlemmene til å 
engasjere seg, stille på medlemsmøter osv. Vårt inntrykk er at det samme gjelder i de 
fleste av de øvrige arbeiderpartilaga i kommunen. 
 
På denne bakgrunn foreslår vi at det gjennomføres en evalueringsprosess av 
lagsstrukturen der målet er å legge til rette for mer politisk aktivitet blant 
arbeiderpartimedlemmene i Fredrikstad. Kan det være at dette målet nås ved å 
avvikle lokallaga og i stedet opprette (mer eller mindre) permanente ressursgrupper 
som kan jobbe med partiets kjerneområder? Er det andre måter å skape mer 
engasjement på? Eller bør lagsstrukturen beholdes?  
 
Vi foreslår at det opprettes et utvalg som får i oppgave å evaluere lagsstrukturen. 
Utvalget bør bestå av ett medlem fra hvert partilag, ett medlem fra Fredrikstad AUF 
og ett medlem fra styret i Fredrikstad Arbeiderparti. Utvalgets arbeid fremlegges for 
årsmøtet i Fredrikstad Arbeiderparti i 2023. 
 
Forslag til vedtak: Det gjennomføres en evaluering av lagsstrukturen i Fredrikstad 
Arbeiderparti. Evalueringen fremlegges for årsmøtet 2023 i Fredrikstad Arbeiderparti. 

 
 
Partistyret anbefaler årsmøtet å fatte følgende vedtak: 
Det gjennomføres en evaluering av lagsstrukturen i Fredrikstad Arbeiderparti. 
Evalueringen fremlegges for årsmøtet 2023 i Fredrikstad Arbeiderparti. 
 
Begrunnelse: 
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VALG 
 
Valgkomiteen har bestått av: Ole Haabeth, Kari Agerup, Terese Troy Prebensen, Ulf 
Berg, Helene Apenes Matri, Isak Mydske (AUF) og Per Arne Hansen (faglig politisk).  
 
Innstilling fra valgkomiteen 
 

Styret: 

Leder: Rune Fredriksen (GJENVALG 2 år) 
Nestleder: Kirsten Mostad Pedersen  
Kasserer: Victor Kristiansen  
Sekretær: Hege Dubec  
Medlemsansvarlig: Malin Krå Simonsen (GJENVALG 2 år) 
Kvinnepolitisk ansvarlig: Helene S Apenes Matri  
Styremedlem: Jaran Berg (NY 2 år) 
Styremedlem: Dana Ghazi  
Styremedlem: Mona Mathisen (NY 2 år) 
 
Varamedlem: Vidar Schei (Gjenvalg 1 år) 
Varamedlem: Maria Imrik (Gjenvalg 1 år) 
Varamedlem: Mohamed Amaleti Abdi (NY 1 år) 
Varamedlem: Kim Lervik (Gjenvalg 1 år) 
Varamedlem: Hanne Ellingsen (NY 1 år) 

Ulf Berg erklærte seg inhabil ved diskusjon rundt Jaran Bergs nominasjon. 
 

Faglig/politisk samarbeidskomitee 

Medlemmer: Partileder, nestleder og sekretær 
Varamedlemmer: Victor Kristiansen, Helene S Apenes Matri og Nils A Magerøy 

 
AOFs årsmøte og representantskap 

Representant: Medlemsansvarlig 
Vara: Bente Iren Vikerstrand-Hansen 
 
Østfold Arbeiderpartis representantskap (9) 

Rune Fredriksen 
Maria Imrik 
Ole Haabeth (NY) 
Hege Dubec 
Jaran Berg 
Hilde Sandmæl 
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Terje Moland Pedersen 
Tina Bergstrøm 
Mohamed Amaleti Abdi  
 
Vara: 
Anne M Godal 
Mohamed Warsame 
Hanne Ellingsen 
Nils A Magerøy 
Mona Mathisen 
Vidar Schei 
Marit Haabeth 
Simon Laabak 
Bodil Werner 
Kristian Flodin 
Terese Troy Prebensen 
 

Østfold Arbeiderpartis årsmøte (22) 
Siri Martinsen 
Rune Fredriksen 
Helene S A Matri 
Atle Ottesen 
Hege Dubec 
Victor Kristiansen 
Malin K Simonsen 
Terje M Pedersen 
Maria Imrik 
Ole Haabeth 
Anne Marit Godal 
Mohamed Warsame 
Lisbeth Sandbæk 
Nils Are Magerøy 
Terese Troy Prebensen 
Vidar Schei 
Kim Lervik 
Jaran Berg 
Kirsten Mostad Pedersen 
Dana Ghazi 
Hilde Sandmæl 
Tor Arne Solbakken 
 
Vara: 
Mohamed Amaleti Abdi  
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Kristian Flodin 
Bente Iren Vikerstrand-Hansen 
Svein Roald Hansen 
Lene Paulsen 
Hadji Asif Hussein 
Kari Agerup 
Marit Haabeth 
Ole Petter Jervell Hansen 
Inger Hognås 
Mohodin Omar Abdi 
Lisa Skaret 
Svein Erik Thorvaldsen 
Hanne Ellingsen 
Kristian Kjelland 
Tina Bergstrøm 
John Fredrik Olsen 
Bente Tandberg 
Simon Laabak 
Guro Havrevold 
Tor Arne Solbakken 
Kirsti Sand Aune 
Per Arne Hansen 
Marit Hasselgård 
Arild Aaserød 
 

Fanebærere/fanevakter 1. mai 

Mohamed Amaleti Abdi  
Mathias Høyning 
Hanne Ellingsen -  
Helene S Apenes Matri 
 
1. mai komiteen 
Svein Erik Thorvaldsen og leder av kvinnenettverket 
Vara for Svein Erik: Ole Petter Jervell Hansen 
Vara for kvinnenettverket: Lisa Skaret 
 
Arbeiderpartiets landsmøte (Velges av ØAP) 

Leder 
Nestleder 
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Arbeiderbevegelsens kulturnettverk 

Rune Fredriksen og Siri Martinsen 

 
Revisorer 

Gerd Nordaas og Kai Øystad 
Vara: John Fredrik Olsen og Terese Troy Prebensen. 

 

Partistyret ønsker gjenvalg på sittende valgkomite 

 

Partistyret sitt forslag til årsmøte : 
Programkomiteen 

Rune Fredriksen leder 

Siri Martinsen  

Malin Krå Simonsen  

Svein Roald Hansen  

Lisbeth Kristiansen  

John Fredrik Olsen 

 

Tiltrer: Fra Faglig politisk er Vidar Schei valgt, AUF og kvinnekontakt. 

 

Nominasjonskomiteen: 

Ole Haabeth leder 

Kirsten Mostad Pedersen 

Nils Are Magerøy 

Kari Agerup  

Sigmund Karlsen 

Terese Troy Prebensen  

 

Tiltrer: Fra Faglig politisk er Lisbeth Kristiansen valgt, AUF og kvinnekontakt. 
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F R E D R I K S T A D  
A R B E I D E R P A R T I  


